□學籍生 Regular
█交換生 Exchange
□雙聯學生 D.D. 

[bookmark: _GoBack]       實踐大學(校本部)住宿申請表
         Application for the Dorm of Shih Chien University
	系所
Department
	
	學號
Student ID No.
	
	姓名
Name
	

	性別
Gender
	□男 Male
□女 Female
	國籍
Nationality
	中國
	電話
TEL
	

	護照號碼
Passport No.
	
	郵箱
e-mail
	

	申請志願
(請填1到
5順序)
	女生第二宿舍
　　　      
	環山宿舍
　　         
	大直宿舍
　　         
	北安宿舍
　　         
	

	
	Girls 2nd Dorm
(Taiwanese Student only)
	Huan-Shan Dorm
	Da-Zhi Dorm
(Mainland China Student only)
	
	

	緊急聯絡人
Emergency Contact
	
	緊急聯絡人電話
Contact Phone No.
	

	保證書 (Student Dormitory Agreement)

	1.本人已經看過，亦瞭解本校學生宿舍管理辦法、學生宿舍寒暑假期間申請住宿要點以及宿舍相關規定，願意於住宿期間確實遵守各項規定。本人若違反宿舍相關規定時，願意坦然接受相關規定之懲處。
1. I have read and understood the Shih Chien Residence Hall Management Policy, notice for Students Applying for the Dormitory, Dormitory Rules, and other relevant regulations of the University. I am willing to abide by all of the rules and cooperate with the events held in the dormitory by the University during my tenancy. In the event that I would violate any dormitory rules, I am willing to fully accept any relevant disciplinary action.
2.保證金收取NT 500，以一學年為期(交換生一學期)，中途離（退）宿者，不予退還。遺損鑰匙(NT50)、門禁卡(NT150)、冷氣卡(NT150)及退宿前未完成清掃者（NT150），優先自保證金內扣除。
2. The earnest money will be NT500 per school year (NT500 per semester for exchange students); residents will not receive a refund if move out within the school semester. For residents who have lost their keys (NT50/each), magnetic cards (NT150/each), air-conditioning cards (NT150/each) and have not clean their rooms before they leave(NT 150), fees will deduct from their earnest money beforehand.

	簽署同意以上所載事項
I hereby affix my signature to indicate that I agree with the above.

	申請者簽名
Applicant’s Signature
	I am willing to comply.


	日期
Date
	



	國際事務處
Office of International Affairs
	

	生活輔導組
Student Life &Supervision
	
	進修推廣部
Continue Education Center
	

	寢室號碼
Dorm/Room No.
	
	宿舍老師
Dorm Manager
	
	宿舍業管單位
Competent Authority of USC Dormitory
	



